
Dagsorden 
Mødeart 

Skolebestyrelsesmøde 
Møde nr. 

4-2015 

Dato 

7. maj  2015 

Mødested 

Personalerummet ny skole 
Mødeleder 

Per Birkmose 

Mødedeltagere  

Anja Søe Jensen. Bo Christiansen. Brian Hyldig.. Karen Kjær. Lisbeth Johansen. Lone Varming. Michael Thomsen. Per Birkmose. Rikke 

Løhr. Pernille Kjellberg. Bo Søndergård. Elevråd 
Fraværende 
Michael Thomsen og Lisbeth Johansen samt elevrådet  

Næste møde (tid/sted) 

8/6-15, kl. 19.00 

 

Dagsorden 
Type: I= Information, D= Diskussion, BE= Beslutning 

 

Punk

tnr. 

Type Emne Hvem Hvornår 

0 BE • Godkendelse af dagsorden Alle 19.00 

1  • Opfølgning fra sidst Per 19.00 - 19.10 

2 I • Korte meddelelser fra  

o Elevråd 

o Pædagogisk råd/skolemøder 

o Med – udvalg 

o Formanden 

o Ledelsen 

 

 

Alle 19.10 – 19.30 

3 I, D • Kommende skoleår  

Ansættelsesudvalg 

Mv. 

 

 

 

 

BS, alle 19.30 - 19.45 

4 D • Skolebestyrelsen efter sommerferien (bilag) 

Indkaldelses af suppleant 

Hvornår skal er konstitueres? 

 

 

Alle 19.45 - 20.00 

5  • Trivsel og sygdom (bilag) 

Der er foretaget en mindre trivselsundersøgelse i forlængelse af 

sidse års stor kommunale trivselsundersøgelse. 

Derudover er der nye tal på sygefravær. 

 

 

BS, alle 20.00 - 20.25 

6  • Økonomi (bilag) 
Dispositionsregnskabet ser noget anderledes ud end sidst, der 

blev kigget på det. 

Desuden er der ønsket en diskussion om prioriteringer, såfremt 

de økonomiske udsigter skulle blive lysere. 

 

 

BS, alle 20.25 - 20.50 

7 I • Eventuelt 

 

 

 

Alle 20.50 – 21.00 

 

 

Referat: 
Punkt 0:  

Godkendt 

 

Punkt 1:  

Principperne er ikke lagt ind endnu. 

Michael spørger pr. mail, hvordan det går med varmesagen. BS orienterede. Møde kommer. 

Rystesammen-arrangement for kommende 7. kl. Elevrådet planlægger arrangement efter sommerferien. 

 



 

Punkt 2:    

Elevrådet 

Planlægger fest for kommende 7. kl. 

Har været til DSE-konference.  

Indeklimakonkurrencen er i gang. 

 

Pædagogisk råd/skolemøder 

Kommende skoleår venter forude. Det bliver spændende, hvilke ønsker, der kan realiseres.  

Prøverne er i gang. En håndfuld elever kommer lidt sent.  

I overbygningen arbejdes med læringsmål i forhold til nye Fælles Mål. 

I grundskolen arbejdes med mødedisciplinen til morgensang. 

 

MED-udvalg 

Trivsel og økonomi og kommende skoleår var emner på sidste møde. 

 

Formanden 

Formændene diskuterer rekrutteringsproblemerne i skolerne.  

 

Ledelsen 

Vi har travlt! Arbejdsbelastningen er høj. 

Dimission d. 24. juni kl. 19.30 for 9.-10. klasse. 

Skolen deltager i projektgruppen om B-hals-byggeriet. 

Alle pædagogiske medarbejdere har været på kursus i relationskompetencer. 

LP-projekt er afsluttet. 

  

Punkt 3:  

Vi har haft meget rokering i lærerstaben i år. 

Endnu en lærer har meddelt, at hun ikke kommer tilbage efter sygdom. 

Stillinger opslået. Ansættelsesamtaler d. 12. maj kl. 18.15 og d. 18. maj kl. 17.00. Vi håber, at vi får fuldt 

hus. Ansættelsesudvalg er nedsat. 

Pernille og Peter er startet på fagfordeling, men den er ikke færdig, da der stadig mangler lærere. 

 

Punkt 4:  

Per udtræder til sommerferien. Der skal indkaldes en suppleant. Suppleanten indkaldes til næste møde.  

Der skal ny konstituering til (ny formand). Der konstitueres på junimødet.  

 

Punkt 5: 

BS har lavet trivselsundersøgelse i personalegruppen i forlængelse af den kommunale 

trivselsundersøgelse, der blev lavet for et år siden (lige inden folkeskolereformen skulle realiseres).  

40 medarbejdere har besvaret.  

BS orienterede om resultatet. 

Det ser ud som om, at det går fremad. Skolebestyrelsen er positive over for resultatet på trods af alle de 

nye ting. 

Eleverne har også lavet trivselsundersøgelse (uvm-s undersøgelse). 

Resultatet er svingende. Fremlægges på et kommende bestyrelsesmøde. 

BS orienterede i øvrigt om skolens sygefravær (blandt personalet). Det er kommunalt indsatsområde, at 

sygefraværet skal nedbringes.  

 

Punkt 6: 

BS orienterede om, hvorfor budgettallene har ændret sig i budgettet for næste skoleår.  

Diskussion om prioriteringer af midlerne.  

Diskussion af prioritering og BYOD. 

Vi vil gerne prioritere mange ting, men vi vurderer, at der i første omgang kigges på materialer og IT.  

 

Punkt 7: 



 

Næste møde d. 8. juni er sidste møde inden sommerferien. BS foreslår et kortere møde med fælles 

spisning. 

Spørgsmål om Laden.  


